
NAJVEČ SAMOPRISPEVKA
V BIZOVIKU

Občinska skupščim Ljubljana Moste-Polje je pred novim letom
sldicala na posvet predsednike in tajnike vseh sedemnajstih krajev-
nih skupnosti iz občine Moste-Polje. Namen sestanka je bil opo-
zoriti na nekatere poglavitne naloge krajevnih skupnosti v letu
1974.

V uvodu je predsednik ob-
činske skupščine Polde Maček
govoril o izhodiščih družbenega
in gospodarskega razvoja repu-
blike in občine v skladu z reso-
lucijo izvrinega sveta SRS o
smernicah gospodarskega raz-
voja ter splošne in osebne pora-
be. Znano je namreč, da je go-
spodarska rast vletu 1973 vne-
kem pogledu nazadovala, saj je
dosegla namesto 7-odstotne
samo 5,7-odstotno rast. To pa
pomeni, da upada tudi produk-
tivnost dela. Investicijske na-
ložbe v občini Moste-Polje so se
zmanjšale za 50 %, kar je pri-
pisati dejstvu, da naši razvojni
programi niso bili povsem real-
ni. Predsednik občinske skup-
ščine je nadalje govoril o po-
trebi hitrejšega uveljavljanja in-
tegracijskih procesov med pano-
gami in notraj le-teh.

V občini Moste-Polje so per-
spektive stanovanjskega gradnje
dokaj ugodne. Trenutno je v
Štepanjskem naselju v gradnji
3000 stanovanj, v Novih Jaršah,
v Slapah in v Zalogu pa še na-
daljnjih 2000. Mimo tega bo v
zazidalnem območju na voljo
okoli 350 lokacij za indivi-
dualno gradnjo.

Letos bo treba v občini s
skupnimi močmi modemizirati
nekatere najbolj zapuščene ce-
ste, po katerih poteka živ pro-
met ter zagotoviti zadostna soli-
damostna sredstva za napeljavo
vodovoda in električnega toka
povsod tam, kjer tega še ni-
majo.

Poleg rednih sredstev iz ob-
činskega piora6ina in sredstev,
ki jih bodo krajevne skupnosti
prejele iz naslova participacije,
pa obstajajo možnosti, da se
sveti KS z medsebojnim samo-
upravnim sporazumevanjem in
sporazumno s TOZD dogovar-

jajo o dodatnih virih financi-
ranja najbolj perečih zadev.

Možno je tudi, da KS ustano-
vijo skupni sklad in temu ustre-
zen skupni program komunal-
nih dejavnosti. Tudi tu naj bi
obveljalo solidarnostno načelo,
da bolj razvita KS z manjšimi
takšnimi potrebami pomaga
manj razviti.

Lani so v enajstih moščan-
skih krajevnih skupnostih zbrali
800.000 dinarjev krajevnega sa-
moprispevka. Največ sredstev —
200.000 din sta zbrala KS in ga-
silsko društvo Bizovik, za kar
sta prejela javno občinsko pri-

znanje in pohvalo pa še 10.000
dinarjev denarne nagrade iz
občinskega proračuna. Za njo
sta najboljši KS Besnica in KS
Šmartno ob Savi s po 120.000
dinarjev samoprispevka. Občin-
ska skupščina pa je enajstim KS
s participacijo prispevala
220.000 dinarjev. Letos bo tudi
republiški cestni sklad z znatno
participacijo prispeval k pospe-
šeni modernizaciji krajevnih in
medkrajevnih cest na podeželju,
kar je tudi novost in velika
spodbuda KS za hitrejše reše-
vanje tega žgočega problema.

Na koncu posvetovanja je
predsednik komisije za krajevne
skupnosti pri občinsku skup-
ščini Janez JanČar spregovoril
še o nalogah, ki jih nalaga KS
nova ustava in o sprejemanju
statutov krajevnih skupnosti.
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JAVOR
V naši vasici teče dokaj ži-

vahno kulturno življenje. Pred
nedavnim smo imeli zopet dve
prireditvi. Fantje so zaigrali
dvodejanko Anarhist, otroci -
šolarji pa so nastopfli pod vod-
stvom Angele Lojevec z reci-
tacijami. Tedaj so bfli sprejeti
cicibani med pionirje. Svečano
su zaprisegli pred praporom in
zdaj imajo v Javorju svoj pio-
niiski odred, ki se imenuje po
narodnem heroju Jožetu Ha-
biču iz Podlipoglava. Pionirjem
čestitamo!

Lani 23. decembra pa so pri-
šli pevci iz Brezovice. Zbor je
pod vodstvom profesorja Mi-
lana Trčka zapel več narodnfli
pesmi. Ker je naša dvoranica
majhna, je tako lepo donelo, da
je pritegnilo vsakega ljubitelja
petja. Vsi smo bili zadovoljni in
čeprav nihče od pevcev ni bil še
nikoli v Javoru, se mu zdi, da so
vsi odšli z dobrimi vtisi, saj so
obljubili, da še pridejo; upamo,
da bodo obljubo držali.

Dedek Mraz nas je obiskal
29. decembra. Otroci so ga ne-
strpno pričakovali. Zbrali so se
v razredu, ki je bfl okrašen kot
še nikdar. Spretne roke razred-
ničarke Lojevec so napravile
celo gozdno pravljico, ki je bfla
prava paša za otroške oči.
Dedek Mraz se je pripeljal iz
Ljubljane, pravzaprav je dejal,
da prihaja izpod Triglava. Naj
bo od kjerkoli že, otroci so ga
bili veseB, saj je bil v lepi dru-
ščini živali. Spremljevalka shar-
moniko je otrokom zaigrala
nekaj viž — bilo je zares lepo.
Tudi nekaj odraslih je bilo med
otroki. Seveda pa dedek Mraz
ni pozabil na darila.

Tudi silvestrovali smo v dvo-
rani - kje pa diugje, saj smo v
njej kakor doma. Prav pohvale
vredno je omeniti, da so skoraj
vsi mladi fantje in dekleta pri-
čakali novo leto doma v Javoru.
Tudi naš nekdanji igralec, zdaj
še tudi član društva Marjan H.
(ki je že več let v tujini), pride
vsako leto sflvestrovat v Javor.
Tudi letos ni izostal.

JOŽEFA SMREKAR


